
 
Toelichting CDA 
  
Onderwerp: ‘Het centraal tellen van de stemmen na verkiezingen’ 
 
De CDA-fractie vindt het belangrijk dat er gekeken wordt naar de pilot van het centraal tellen 
van de stemmen zoals dit is gebeurd bij de recente verkiezingen van de provinciale staten en 
de verkiezingen van de waterschappen Vechtstromen. Heeft de pilot voldaan aan de 
verwachtingen, wat ging goed en wat kan beter? Ook vindt het CDA het belangrijk om te 
bezien of te achterhalen is waardoor voorkeursstemmen niet bij de juiste kandidaat zijn 
terechtgekomen, hoe kunnen we dit bij de volgende verkiezingen voorkomen?  
Daarnaast willen we graag een goede voorbereiding voor de verkiezingen Europees 
parlement dd 23 mei a.s. 
 
 


